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ZÁPIS A USNESENÍ Z XXIII. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE LUŽICE ZE DNE 19. PROSINCE 2013 
 

 

Přítomni: viz prezenční listina  

Jednání zahájil starosta obce Jaroslav KREML v 17.05 hod. 

- Jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno.  

- Při zahájení jednání bylo přítomno 14 členů.  

Z jednání se omluvili: Josef Krchnivý 
- ZO je tím usnášeníschopné.  

Návrhy na doplnění programu: bod č. 12 - Projednání Smlouvy č. 022859/13/ORR o poskytnutí dotace JMK 

                    bod č. 13 - Projednání záměru vybudování Přírodního dětského hřiště při  

         MŠ Lužice 

- Schválení doplnění programu:   HLASOVÁNÍ:  14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

- Odhlasování programu.     HLASOVÁNÍ:  14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  
- Program jednání byl schválen jednomyslně.  

- Zapisovatelkou byla určena paní Denisa Šimíková  

- Ověřovateli zápisu byli určeni: Josef Staněk, Mgr. Jana Líčeníková 

- Byla zvolena návrhová komise ve složení:  

předseda:  Ing. M. Půček,   HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

člen: M. Hasoň  HLASOVÁNÍ:  14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE  

Zápis z minulého zasedání ZO byl řádně ověřen a vyvěšen k nahlédnutí ve stanoveném termínu 10 dnů na úřední 

desce a na obecních informačních tabulích. Námitky proti němu nebyly podány a zápis je k dispozici. 

 

 

1. Kontrola plnění usnesení z posledního zasedání  

Pan Foldyna informoval přítomné o provedené kontrole plnění usnesení s konstatováním, že k dnešnímu dni 

s ohledem na program dnešního jednání nezůstávají pro zastupitelstvo úkoly k plnění.  

. 

 

USNESENÍ č. 23/1:     ZO vzalo na vědomí kontrolu usnesení z minulého zasedání ZO. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

2. Zprávy finančního výboru 

Pan Půček informoval zastupitele, že FV se od minulého ZO setkal celkem dvakrát, již v nové sestavě s pí. 

Viktorinovou. V prvním zasedání byl na programu rozpočet a jeho plnění. FV projednal plnění rozpočtu za období 

leden až říjen roku 2013. Dále byl na programu návrh rozpočtu na rok 2014. FV se se znepokojením seznámil 

s opětovným meziročním návrhem na navýšení dotačních prostředků neziskovým organizacím a doporučuje provést 

v v návrhu rozpočtu změny v případě dotací neziskovým organizacím, a to dle přiložené tabulky. V souvislosti s výše 

uvedeným připraví FV analýzu vyplacených dotačních prostředků za minulá období a navrhne nová pravidla 

rozdělování dotačních prostředků neziskovým organizacím, dle konkrétních počitatelných faktorů. Při snížení těchto 

prostředků FV doporučuje tento návrh rozpočtu ke schválení. Součástí jednání byla také kontrola společnosti LUTES, 

s. r. o.. V jednání 4. 12. proběhla kontrola čerpání dotací poskytnutých neziskovým organizacím. Výsledky kontrol 

jsou uvedeny v jednotlivých protokolech u každé organizace. Starosta doplnil, že FV touto cestou upozorňuje na 

skutečnost, že investice do majetku spolků jsou možné, pouze v případě, že jsou obecní finanční prostředky 

zabezpečeny smluvně. 

 

USNESENÍ č. 23/2:  ZO vzalo na vědomí zprávu finančního výboru. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 
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3. Schválení úpravy rozpočtu č. 6/2013 

Paní Valoušková upřesnila zastupitelům jednotlivé položky úpravy rozpočtu obce.  

 

USNESENÍ č. 23/3:   ZO schvaluje úpravu rozpočtu č. 6/2013.  

Po provedené úpravě rozpočtu č. 6/2013 v příjmové i výdajové části ve výši  

- 5 749 800 Kč činí celkové příjmy 45 684 900 Kč a výdaje 44 093 900 Kč.  

Rozdíl ve výši 1 591 000 Kč bude vyrovnán po splátkách úvěru. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

 

4. Návrh rozpočtu na rok 2014 

Pí. Valoušková seznámila ZO s jednotlivými položkami návrhu rozpočtu na rok 2014, jak v příjmové, tak ve výdajové 

části. 

 

     USNESENÍ č. 23/4:  ZO schvaluje návrh rozpočtu na rok 2014. V příjmové části ve výši 50 463 500 Kč, ve  

    výdajové části 48 872 500 Kč. Rozdíl ve výši 1 591 00 Kč bude vyrovnán po splátkách  

    úvěru. 

 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

5. Pověření RO závěrečnou úpravou rozpočtu obce v r. 2013 

Starosta oznámil ZO, že do 31. 12. 2013 přijdou ještě faktury, je třeba, aby ZO pověřilo Radu Obce závěrečnou 

úpravou rozpočtu obce v r. 2013. 

  

     USNESENÍ č. 23/5 :  ZO pověřuje RO závěrečnou úpravou rozpočtu obce v r. 2013 

 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

 

6. Projednání OZV č. 1/2013 o zřízení obecní policie. 

    Starosta informoval, že v obci dochází k nárůstu kriminality, ať už se jedná o krádeže, vandalismus nebo 

nedodržování dopravních pravidel. Proto Rada Obce rozhodla, že je třeba řešit tuto problematiku komplexně ve třech 

úrovních. A to obecní policií, kamerovým systémem a přestupkovou komisí. Dále informoval přítomné o výsledku 

výběrového řízení na pozici strážníka, kterého se zúčastnili čtyři zájemci. Z toho byl vybrán pan Miroslav Bartyzal, 

který má 28 let praxe. 

 

USNESENÍ č. 23/6:   ZO schvaluje OZV č. 1/2013 o zřízení obecní police. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

7. Projednání zrušení OZV č. 5/2002 (Řád veřejného pohřebiště). 

Tajemník oznámil přítomným, že RO vydala nový Řád veřejného pohřebiště, ale aby vstoupil v platnost, musí ZO 

zrušit stávající vyhlášku č. 5/2002. Ing. Hasoň vznesl dotaz, jak se nový řád liší. Tajemník odpověděl, že byla 

stanovena otvírací doba. Pokud bude nový řád vyvěšen, může být ze hřbitova po otvírací době narušitel vykázán.  

 

USNESENÍ č. 23/7:   ZO schvaluje zrušení OZV č. 5/2002 (Řád veřejného pohřebiště). 

 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 
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8. Projednání žádosti odkoupení části pozemku p. č. 3083, k. ú. Lužice u Hodonína 

Tajemník seznámil ZO s polohou pozemku a žádostí pana Rudolfa Latýna, U Červených domků 2971/26, 695 01 

Hodonín o odkoupení části pozemku p. č. 3083, k. ú. Lužice u Hodonína.  Pozemek je v těsné blízkosti vodoteče a 

v Územním Plánu není zanesen jako zahrada. Je tedy ZO doporučeno tuto žádost neschválit. 

 

USNESENÍ č. 23/8:  ZO neschvaluje prodej části pozemku p. č. 3083, k. ú. Lužice u Hodonína, a to   

    cca 300 m
2
 z jeho pravé části od Obce Lužice, Česká 592/1, Lužice 696 18 panu  

    Rudolfovi Latýnovi, U Červených domků 2971/26,  

    695 01 Hodonín jako žadateli o dokoupení. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

9. Projednání Dohody ke Smlouvě o výpůjčce ze dne 18. 12. 2008. 

Tajemník informoval ZO, že v  této smlouvě bylo uvedeno, že do Správy majetku obce Lužice, příspěvková 

organizace jsou vypůjčeny dva činžovní domy. Vzhledem k tomu, že jeden je prázdný a určen k demolici a druhý 

obývá devět nájemníků, navrhuje tajemník zrušit výpůjčku a nechat činžovní domy převést pod správu společnosti  

LUTES, s. r. o. Tím zůstanou majetkem obce, ale provozovatelem se stane LUTES, s. r. o. 

 

USNESENÍ č. 23/9:   ZO schvaluje Dohodu ke Smlouvě o výpůjčce ze dne 20. 12. 2013 mezi Obcí   

    Lužice, Česká 592/1, Lužice 696 18 zastoupena Ing. Jaroslavem Kremlem jako   

    půjčitel a Správou majetku obce Lužice, příspěvková organizace, Česká 592/1,   

               Lužice 696 18 zastoupená Mgr. Janou Ambrožovu jako vypůjčitelem 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

10. Projednání Kupní smlouvy k pozemkům p. č. 196/2 a 197, k. ú. Lužice u Hodonína. 

Tajemník seznámil přítomné, že tyto pozemky budou použity výhradně pro stavbu prodejny masa, a to z toho důvodu, 

že stávající objekt neodpovídá současným požadavkům a je dlouhodobě určen k demolici. Dokončení stavby je 

plánováno na konec roku 2014. 

 

     USNESENÍ č. 23/10:  ZO schvaluje kupní smlouvu k pozemkům p. č. 196/2- zahrada, 

     o výměře 131 m
2
 a pozemek p. č. 197 – ostatní plocha, o výměře 38 m

2
 za   

    sjednanou cenu 500 Kč/m
2
, za celkovou cenu 84. 500 Kč mezi  

    Obcí Lužice, Česká 592/1, Lužice 696 18 jako prodávajícím a panem    

    Zdeňkem Žůrkem bytem Sportovní 363, 691 54, Týnec jako kupujícím 
 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

 

11. Projednání Kupní smlouvy k části pozemkům p. č. 1103/1, 1103/6, 1103/7 a 1133/1, vše k. ú. Lužice u 

Hodonína 

Tajemník seznámil ZO s Kupní smlouvou k části pozemkům p. č. 1103/1, 1103/6, 1103/7 a 1133/1, vše k. ú. Lužice u 

Hodonína, kde je celková cena 16. 800 Kč. 

 

     USNESENÍ č. 23/11:  ZO schvaluje Kupní smlouvu k části pozemkům p. č. 1103/1, 1103/6, 1103/7 

      a 1133/1 vše k. ú. Lužice u Hodonína, za celkovou cenu 16. 800 Kč mezi  

     Obcí Lužice, Česká 592/1, Lužice 696 18 jako prodávajícím a manželi    

     Vladimírem a Silvií Brhelovou, bytem Velkomoravská 287/199, Lužice 696 18   

     jako kupujícími. 
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HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

   

 

12. Projednání Smlouvy č. 022859/13/ORR o poskytnutí dotace JMK. 

Tajemník oznámil přítomným, že Zastupitelstvo JMK schválilo investiční dotaci ve výši 578 526 Kč. Tato dotace 

je určena na realizaci projektu Smíšená cyklostezka ul. Velkomoravská, Lužice průtah V. stavba, úsek ul. Ke 

Koupališti, ul. Ploštiny Lužice.  

 

USNESENÍ č. 23/12:   ZO schvaluje Smlouvu č. 022859/13/ORR o poskytnutí dotace JMK v rámci                 

 dotačního programu „Podpora rozvoje cyklistiky a cyklistické dopravy v JMK v roce 

 2013“ a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

13. Projednání záměru vybudování Přírodního dětského hřiště při MŠ Lužice. 

Starosta informoval přítomné, že herní prvky stávajícího hřiště MŠ byly instalovány v roce 2003. Mnohé z nich jsou 

před koncem životnosti a je potřeba je opravit nebo vyměnit. Naskytla se možnost zajistit rekonstrukci z dotací 

životního prostředí. Je vypracován projekt, který řeší hřiště nové generace, určené i pro výuku v přírodě. Spoluúčast 

obce činní 10%, z celkových nákladů ve výši 1 500 000 Kč. 

 

     USNESENÍ č. 23/13:  ZO schvaluje záměr vybudování „Přírodního dětského hřiště při MŠ    

     Lužice u Hodonína“. 

 
 

HLASOVÁNÍ: 14 PRO – 0 PROTI – 0 ZDRŽEL SE 

 

14. Různé 

Starosta informoval přítomné, že byla dokončena cyklostezka na ul. Velkomoravská. Ohledně Svozu bioodpadu 

oznámil, že je dodán  nakladač a kontejnery. Dokonce roku bude vyskladněno i nákladní auto. Tím se projekt Svoz 

bioodpadu blíží do konečné fáze. Oznámil, že byla vysázena lipová alej z Lužic do Bojanovic a z Lužic do Josefova 

byly vysázeny ořešáky. Informoval o členské schůzi Regionu Podluží, která se konala 16. 12. 2013, kde do Regionu 

Podluží přistoupily Mikulčice jako patnáctá obec. 

Místostarostka podotkla, že vyšly Zvony Podluží. Toto číslo je zaměřené na školství v Regionu Podluží. Dále 

zrekapitulovala adventní akce, které se konaly, jako byl 1. lužický vánoční jarmark, rozsvícení stromu, S Mikulášem 

do Francie a koncert Vojenského uměleckého souboru Ondráš a pozvala přítomné na Ukončení plavecké sezony 2013, 

které se uskuteční v úterý 31. prosince od 13. 00 hod. a představí se zde kolem 40 otužilců. Nakonec poděkovala všem 

za spolupráci v roce 2013. 
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